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PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 8. redni seji, dne 6. 11. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 7. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 25. 9. 2019, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 8. 
redni seji, dne 6. 11. 2019, sprejme  

ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 25. 9. 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. 
Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, dr. Ivan Kobal – direktor Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Maribor. 

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 8 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dopolnjenega dnevnega reda, katerega so 
člani Občinskega sveta prejeli pred pričetkom seje. Na predlagani dopolnjeni dnevni 
red člani Občinskega sveta niso podali pripomb, zato ga je župan dal na glasovanje. 

 

 



 

SKLEP ŠT. 48 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 6. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 2. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor. 
5. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
6. Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 

gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak.  

7. Sklep o imenovanju nadomestne članice Nadzornega odbora Občine 
Cerkvenjak. 

8. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

  

Ad 2)  Potrditev sklepov 6. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 6. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli 

 

SKLEP ŠT. 49 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 7. redni seji, dne 25. 9. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 6. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 18. 6. 2019, kot je predlagan. 

 

 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)    Potrditev sklepov 2. dopisne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. dopisne seje Občinskega 
sveta in sprejeli 

 

SKLEP ŠT. 50 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 7. redni seji, dne 25. 9. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 2. dopisne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 6. 9. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

Ad 4)  Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor. 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo dr. Ivanu Kobalu, direktorju Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Maribor. 
 
Dr. Ivan Kobal direktor Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor predstavi 
razloge za sprejem odloka in spremembo 26. člena Zakona o lokalni samoupravi in 
način sofinanciranja skupnih občinskih uprav. Občine imajo možnost in pravico, da 
ustanovijo eno ali več skupnih občinskih uprav. Sedaj sta ustanovljeni dve skupni 
občinski upravi, za kateri so občine dobile povrnjeno do 50 % sredstev delovanja. 
Predstavi novi način sofinanciranja delovanja skupnih občinskih uprav, ki povečuje % 
sofinanciranja glede na število skupnih uprav. Predlagani odlok nadomešča dva do 
sedaj veljavna odloka (inšpektorat in redarstvo) in za občino trenutno ne prinaša 
sprememb, zato predlaga sprejem. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni prednosti skupnih občinskih uprav, ki lahko zapolni 
kadrovski primanjkljaj na manjših občinah in poveča strokovnost opravljenih del. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Denis Ploj, g. Andrej Kocbek, g. Franc Zorko in mag. Mirko 
Žmavc.  
 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da na osnovi 68. člena Poslovnika o delu Občinskega 
sveta predlaga združitev prve in druge obravnave, ker ni bilo podanih vsebinskih 
pripomb. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 51 

Na podlagi 15. člena Statuta Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 7. 
redni seji, dne 25. 9. 2019, sprejme Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave 
Maribor, v prvi obravnavi. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  



 

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 5)  Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo ge. Simoni Kramberger in g. Francu Bratkoviču, 
članu  Komisije za proračun. 

Ga. Simona Kramberger pojasni, da se predlaga drugi rebalans proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2019, predvsem zaradi zagotovitve sredstev za ureditve parkirišča 
za občinsko zgradbo in za pripravo projektne dokumentacije za energetsko sanacijo 
OŠ. Pripravljene so korekcije na prihodkovni in odhodkovni strani, kar je podrobno 
opisano v gradivu. 

G. Franc Bratkovič pove, da je komisija na 2. redni seji obravnavala predlagani 
rebalans proračuna. Po podani obrazložitvi, so člani Komisije za proračun sprejeli 
sklep, da se strinjajo s predlaganim rebalansom in ga predlagajo v potrditev 
Občinskemu svetu. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni investicijo ureditve parkirišča, ki bo vključevala tudi 
sanacijo komunalnih vodov na parkirišču ob šolski kuhinji in sanacijo zaradi izgradnje 
vodovoda. 
 
Mag. Vito Kraner glede zagotovitve sredstev za projektno dokumentacijo za 
energetsko sanacijo OŠ pojasni, da je občina že imela izdelan projekt, ki ga je izdelalo 
podjetje Adesco d.o.o., v katerem so bili projektantski predračuni zelo visoki, kar bi 
lahko pomenilo slab rezultat ob prijavi na razpis. Zato je bilo potrebno narediti 
novelacijo projekta, v kar je vključena revizija in racionalizacija projekta ter prijava 
projekta na razpis.  
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: mag. Mirko Žmavc, g. Primož Čuček, g. Franci Zorko, g. 
Andrej Kocbek, g. Denis Ploj,  
 
 
Člani OS so razpravljali o parkirnih mestih v centru Cerkvenjaka, ki bi jih delno bilo 
smiselno omejiti s časovnih parkiranjem. 
 
 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli 



 

  

SKLEP ŠT. 52 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena Zakona 
o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1), 63. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji, dne 25. 9. 2019, sprejme Odlok o rebalansu 
proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 
Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 6)  Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 
gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak.  

 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je Občinski svet ta sklep že sprejel v mesecu maju 2019. 
V sklepu je bilo zapisano, da bodo cene pričele veljati s 1. 7. 2019. Pojasni, da dve 
občini (Kidričevo in Starše) nista potrdili cene omrežnine, zato sklep ni pričel veljati in 
tudi ne bo veljala enotna cena omrežnine. Zato je dogovor med občinami in KP Ptuj 
d.d. , da bodo občine sprejele nove sklepe in bo nova cena pričela veljati s 1.11. 2019. 
 
 
Razprava: 
V razpravi je sodeloval g. Andrej Kocbek. 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli 



 

SKLEP ŠT. 53 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji, dne 
25. 9. 2019, sprejme Sklep o spremembi Sklepa o soglasju k spremembi cene 
storitve obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s 
pitno vodo v upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7)  Sklep o imenovanju nadomestne članice Nadzornega odbora 
Občine Cerkvenjak. 

 
 
Župan Marjan Žmavc preda besedo ge. Ireni Kozar predsednici Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
 
Ga. Irena Kozar, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
pojasni, da je komisija pripravila predlog za imenovanje Valerije Rodošek iz Čagone, 
za nadomestno članico Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je ga. Rodošek že bila članica NO in ima ustrezno 
izobrazbo ter soglaša z imenovanjem.   
 
 
Razprava: 
V razpravi sta sodelovala ga. Simona Firbas in g. Andrej Kocbek. 
 
 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli 



 

SKLEP ŠT. 54 

Na podlagi 32. a in 37. a člena Zakona o lokalni samoupravi - ZLS (Ur. l. RS., št. 
94/07-UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18 in 
30/18), 29. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji dne 25. 9. 2019, 
sprejme Sklep o imenovanju nadomestne članice Nadzornega odbora občine 
Cerkvenjak, v vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad )  Pobude in vprašanja. 

Ga. Irena Kozar pove, da Borkovi v Cogetincih nimajo javnega vodovoda in nimajo 
dovolj pitne vode. 

Mag. Vito Kraner pojasni, da je to gospodinjstvo predvideno za priključitev na novo 
javno vodovodno omrežje v Grabonoškem Vrhu, ko se bo zgradilo. Začasno bi se jih 
dalo priključiti na vaški vodovod Ivanjski Vrh ali na javno vodovodno omrežje od 
Poljanca – Cogetinci. 

G. Franc Fekonja pohvali sanacijo ceste pri Hojniku v Čagoni in pozori na muldo pri 
Blažiču, ki jo je potrebno sanirati. 

G. Franc Zorko: 
-  Vpraša, kdaj se bo pričela izgradnja vodovoda v Grabonoškem Vrhu oz. kdaj bo 
možna priključitev na javno vodovodno omrežje. 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da bodo krajani na tem območju priključeni na vodo iz 
JP Prlekija, plačevali pa ceno KP Ptuj. 
- Poda pripombo glede košnje ob občinskih cestah, potrebno bi bilo porezati tudi 
grmovje ob cestah. 
G. Marko Kocbek pojasni, da druga košnja ni bila izvedena v na celotnem območju 
občine, ampak samo na problematičnih točkah v občini. 



 

- Občani pričakujejo, da bi se določena vzdrževalna dela na občinskih cestah izvajala 
znotraj režijskega obrata. 
- Pohvali dela na projektu obnove ceste in centra Cerkvenjaka. Po zaključku projekta 
bo potrebno omejiti hitrost na cesti. 
 
Ga. Simona Firbas: 
- V Stanetincih se ni izvajala košnja trave na brežini (pri Zeleniku). 
- Potrebno urediti odvodnjavanje na cesti pri Lovrecu v Stanetincih. 
- Opozori na kanalete pri Dajčmanu, ki še vedno niso odstranjene in predstavi idejo, da 

bi krajani v lastni režiji te kanalete položili v jarek ob regionalni cesti. 
G. Marko Kocbek opozori, da bo pred pričetkom polaganja omenjenih kanalet 
potrebno pridobiti dovoljenje DRSI. 

- Vpraša ali je potrebno za vsak razpis najeti osebo za prijavo, kot je bilo navedeno pri 
obrazložitvi za energetsko sanacijo stavbe OŠ. 
Mag. Vito Kraner pojasni, da gre v tem primeru za specifičen in zahteven razpis. 
Običajno prijave na razpise pripravljamo znotraj občinske uprave. 

Župan Marjan Žmavc seznani člane OS o podani pobudi občanov Stanetinc in 
Andrenc, za izgradnjo pločnikov od Tušakove vile do križišča za Stanetince. 

G. Primož Čuček vpraša, čemu je namenjena vodovodna cev pri Uršiču v Peščenem 
Vrhu, ki stoji iz zemlje. 

G. Marko Kocbek pojasni, da bomo preverili pri KP Ptuj d.d. . 

G. Denis Ploj seznani, da je v Smolincih in Župetincih organiziral sestanek z občani, 
na katerem je bil prisoten tudi župan. Odzivi so bili dobri, zato bo organiziral sestanke 
tudi v prihodnje. 

Denis Ploj predstavi pobude, ki so bile podane na sestanku: 
- Podan je bil predlog da občina pripravi odlok, ki bi lastnikom določal, da so dolžni 

sanirati oz. odstraniti objekte, ki ogrožajo varnost občanov ali prometa. 
- Potrebno urediti oz. razširiti cesto od »Šemejaka« do Zamuda. 
- Streha na avtobusni postaji je polomljena od toče v letu 2008. Potrebno sanirati 

streho. 
- Izvedba avtobusne postaje (nadstrešnica) v naselju Župetinci, v lastni režiji 

krajanov. Prosijo občino za dovoljenje za postavitev avtobusne postaje. 
- Zbirali bodo finančna sredstva za nakup defibrilatorja - AED. 
- Podana je bila pobuda za prestavitev vstopne table Občine Cerkvenjak, na meji z 

občino Sv. Jurij ob Ščavnici. 
- Pohvale krajanov na izvedeno košnjo trave ob občinskih cestah. 
- Poda informacijo glede pridobitve soglasij za ureditev elektro omrežja. En lastnik 

ne želi podpisati soglasja za položitev zemeljskega kabla, zato bodo naredili zračni 
vod. 

Mag. Mirko Žmavc vpraša, kako je z vodovodom v Ivanjskem Vrhu.  

Mag. Vito Kraner pojasni, da leta 2020 poteče vodno dovoljenje. Pred novo pridobitvijo 
vodnega dovoljenja inšpektorica preveri ali je na tem delu možna priključitev na javno 



 

vodovodno omrežje, kar je v tem delu mogoče, zato predvideva, da podaljšanja 
vodnega dovoljenja ne bomo dobili in bo potrebna priključitev na javni vodovod. 

G. Andrej Kocbek: 
- Opomni na dogovorjeno odmero ceste pri Vičaru. 
- Opozori na slabo izvedene začasne prehode asfalta na gradbišču na cesti in izrazi 

pomislek glede opravljenih del in obiska inšpektorice ter popravki, ki se izvajajo. 
- Pove, da se lahko pričakuje, da se bodo podobni vaški odbori oz. sestanki, kot so bili 

v Smolincih – Župetincih, sklicali tudi drugje v občini. 

G. Franc Bratkovič opozori, da se zaradi izvedbe košnje trave dogaja, da lastniki ne 
pokosijo ob cesti, ker čakajo na košnjo s strani občine. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.50 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 

 

 


